
No. Title Organiser

1
3rd Global Water Security Seminar
第三届全球水安全研讨会

Ministry of Water Resources of the People's Republic ofChina (MWR) &World 
Water Council (WWC)
中华人民共和国水利部&世界水理事会

2
How Integrated Water Resources Management (IWRM) Adapt to Climate Change and Economic 
Development
水资源综合管理(IWRM)如何适应气候变化和经济发展

Global Water Partnership (GWP)
全球水伙伴

3
Water Security and Sustainable Development: UNESCO IHP IX
水安全和可持续发展：联合国教科文组织国际水文计划第9阶段会议

IHP China National Committee
国际水文计划中国国家委员会

4
Stakeholders’ Meeting of the 3rd Asia International Water Week
第三届亚洲国际水周利益相关方磋商会

Asia Water Council (AWC)
亚洲水理事会

5
Rural wastewater management in China
中国农村污水管理

Asian Development Bank (ADB)
亚洲开发银行

6
Belt and Road Conference on Water Resources and Water Environment
“一带一路”国家水资源开发利用及水环境治理交流对接会

National Research Institute for Rural Electrification, Ministry of 
WaterResources/ Hangzhou Regional Center (Asia-Pacific) for Small 
HydroPower
水利部农村电气化研究所（亚太地区小水电研究培训中心）

7
Water Resources Supply and Demand Management in Urban 
Agglomerations under the Background of Regional Integration
区域一体化背景下城市群水资源供给与需求管理

Shanghai Water Authority
上海市水务局

8
The 3rd Lancang-Mekong Water Resources Cooperation Forum
第三届澜湄水资源合作论坛“完善水利基础设施，保障区域水安全”

Lancang-mekong Water Resources Cooperation Center, MWR
水利部澜湄水资源合作中心

9 Sponge cities and beyond: Climate resilient urban areas by the application of the Three Point 
Approach

Ministry of Infrastructure and Water Managmenet of the Netherlands
荷兰基础设施和水资源管理部

10
The Application of Danish Water Technology
丹麦水技术应用

The Danish Embassy in Beijing
丹麦驻华大使馆

11

Technical Discussion on How Science and Technology Innovation supports High quality 
development of water conservancy on the 20th anniversary of the enterprise transformation of 
PRPSDC
科技创新支撑水利高质量发展暨中水珠江设计公司转制20周年学术交流会

China Water Resources Pearl River Planning, Surveying & Designing Co. Ltd.
中水珠江规划勘测设计有限公司


